

List of Superseded Agreements under Article 91(2) of ATIGA
(endorsed by the 25th AFTA Council Meeting, 10 August 2011)

No.	Title of Document	Date
1	Agreement on Preferential Trading Arrangement	24-Feb-77
2	Agreement on the Common Effective Preferential Tariff Scheme for the ASEAN Free Trade Area	28-Jan-92
3	Protocol to Amend the Agreement on ASEAN Preferential Trading Arrangement	15-Dec-95
4	Protocol to Amend the Agreement on the Common Effective Preferential Tariff (CEPT) Scheme for the ASEAN Free Trade Area (AFTA)	15-Dec-95
5	Protocol on the Special Arrangement for Sensitive and Highly Sensitive Products	30-Sep-99
6	Protocol Regarding the Implementation of the Common Effective Preferential Tariff (CEPT) Scheme Temporary Exclusion List	23-Nov-00
7	Protocol to Amend the Agreement on the Common Effective Preferential Tariff (CEPT) Scheme for the ASEAN Free Trade Area (AFTA) for the Elimination of Import Duties	31-Jan-03
8	First Protocol to Amend the Special Arrangement for Sensitive and Highly Sensitive Products	03-Sep-04
9	Protocol on Improvements on Extensions of Tariff Preferences under the ASEAN Preferential Trading Arrangement	15-Dec-87
10	Basic Agreement on the ASEAN Industrial Cooperation Scheme **)	27-Apr-96
11	Protocol to Amend the Basic Agreement on the ASEAN Industrial Cooperation Scheme **)	21-Apr-04

**) The superseding of these agreements shall take effect three (3) months from the date of entry into force of the Protocol to Amend Certain ASEAN Economic Agreements related to Trade in Goods, i.e. 9 September 2014, which is is the date of the last ratification letter received by the ASEAN Secretariat.

ATIGA第91条第2款下的被取代协议清单（由第25届AFTA理事会会议
于2011年8月10日批准）

No.	文件标题	Date
1	优惠贸易安排协定	1977年2月24日
2	东盟自由贸易区共同有效优惠关税计划协定 Trade Area	1992年1月28日
3	修正东盟优惠贸易安排协定的议定书	1995年12月15日
4	关于修订共同有效优惠关税协定的议定书 东盟自由贸易区（AFTA）计划	1995年12月15日
5	关于敏感和高度敏感产品的特殊安排的议定书	1999年9月30日
6	关于实施共同有效优惠关税的议定书 (CEPT) 临时排除清单方案	2000年11月23日
7	关于修订共同有效优惠关税协定的议定书 东盟自由贸易区(AFTA)取消进口关税方案	2003年1月31日
8	关于修订敏感和高度敏感产品特殊安排的第一议定书 Products	2004年9月3日
9	《东盟关税优惠扩展改进议定书》 Preferential Trading Arrangement	1987年12月15日
10	东盟工业合作计划基本协议 **)	1996年4月27日
11	修订东盟工业合作计划基本协议的议定书 **)	2004年4月21日

**) 这些协议的被取代应自《修订某些与货物贸易相关的东盟经济协议的议定书》生效之日起三个月（3）后生效，即2014年9月9日，该日期为东盟秘书处收到的最后一份批准书的日期。